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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009. január 28-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mihovné Srutek 

Gabriella, Nagy Péter, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirendi pontokat fölolvasnám, mert részben sorrendi módosítás történt, részben 

kiegészítés. A képviselőknek kiküldöttekhez képest. 

1.  Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről. 

2.  A 2008. évi költségvetési rendelet módosítása. 

3.  Költségvetési rendelet előkészítés 2009. év, első forduló. Bevételek alakulása. 

4.  Az intézménytársulás előkészítése. 

5.  Intézményi térítési díjak, valamint a szociális rendelet módosítása, és 

6.  Egyebek. 

Egyebek után, zárt ülésen javaslom majd a 7. napirendet tárgyalni. Köszönöm. Van-e 

valakinek az elhangzottakkal kapcsolatban észrevétele vagy javaslata? Kiegészítése? 

Amennyiben egyetértenek a felsorolt napirendekkel, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről.  

Gaál Lajos: Kiegészítésként mondom, hogy volt Bábolnán a TÖOSZ-nak  egy tájékoztató 

ülése az „Út a munkához” projektről. Ez már a második volt a héten, utána lesz a jövő héten a 

jegyzőknek, és utána lesz az előadónak. A lényege az, hogy aki munkaképes korú és 

rendszeres szociális jövedelemre szorul, az dolgozzon meg a pénzéért. Nagyon röviden 

összefoglalva. Háromféle jogcímen tudunk majd beállítani, támogatást. Legkedvezőbb állami 

támogatás 95%-os az lesz, amikor egy rendszeres szociális segélyre jogosult, aktív 

munkaképes korú felnőttnek munkát biztosítunk, aki nyilvánvaló, hogy munkanélküli. Van-e 

valakinek a kiküldött anyaggal kapcsolatban kérdése, észrevétele? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom.  

Aki elfogadja a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló tájékoztatót, kérem, kézemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

2.  Napirendi pont 

A 2008. évi költségvetési rendelet módosítása  

Gaál Lajos: Megkérem a Pénzügyi Bizottság elnökét, terjessze elő javaslatát. 

Hertlik Mihály: A Pénzügyi Bizottság az 1/2009.(1.27) számú határozata alapján a 2008. évi 

költségvetés-módosítását elfogadásra javasolja.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek  hozzáfűznivalója? Jó.  
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Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság előterjesztését, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene? Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő 

rendeletmódosítást fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

1/2009.(I. 28.) számú rendelete 

a 

az Önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló a 15/2008.( XII.10.)  a 

 13/2008.(XI.26.) a 12/2008.(IX.24.)  a  11/2008.(IX.24)  a  9/2008. (VII.02)  a  4/2008. 

(II.16.) számú rendelettel módosított 2/2008.(II.15.) számú rendeletének módosításáról 

 

3. Napirendi pont 

2009. évi  költségvetési rendelet előkészítése  

Hertlik Mihály: A bizottság szintén megtárgyalta és elfogadásra javasoljuk. 

Bognárné: A Pénzügyi Bizottság előtt volt az idősek klubjának a költségvetése. Ezt a 

költségvetési részt el kellene fogadni, mert ezt még egyeztetni kell a dorogi kistérséggel is. 

Gaál Lajos: Megkaptátok az anyagot az Idősek Klubja költségvetéséről, valamint a 

költségvetés bevételi oldalának összegzését. 

Makovics Zoltán: Az előbb az idősek klubjának a működésével kapcsolatosan. Azért én azt 

gondolom, hogy tájékoztató jelleggel ott a Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott az, hogy 

mennyire sikerült gazdaságosan megoldani a kistérséghez való csatlakozást. Több, mint 2 

millió forint marad a falu kasszájában amiatt, hogy ezt bevittük a kistérségbe a támogatások 

változása miatt. Csak ennyit szerettem volna mondani. 

Gaál Lajos: Amiről most határozatot kellene hoznunk, az Idősek Klubja.  

Aki elfogadja a költségvetési rendelet előkészítésé kapcsán beterjesztett Idősek Klubja 

költségvetését a Pénzügyi Bizottság javaslata szerint, az kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

 

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

1/2009.(I.28.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete előzetesen elfogadja az Idősek Klubja 2009. évre 

beterjesztett költségvetését. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. évi költségvetési rendelet elfogadása 

  

4. Napirendi pont  

Az oktatási intézménytársulás előkészítése 

Gaál Lajos: Több fordulóban tárgyaltunk már ez ügyben is. a Jegyző asszony leírta a 

tájékoztatójában, hogy hogyan jutottunk el Csolnokig, kiírta a menetrendet, megkérdem a 

Jegyző asszonyt, hogy jelen pillanatban van-e valami szóbeli kiegészítés? 

Bognárné: A társulásról azt kell tudni, hogy az iskola önállósága a gazdasági részt leszámítva 

semmiben nem fog csorbulni, tehát gyakorlatilag önálló intézmény, önálló pedagógiai 

programmal, ugyanazokkal a tanárokkal, ugyanazokban az épületekben, tehát gyakorlatilag ez 

a része semmiben nem változik. Ez egy olyan gazdasági plusszt fog hozni, hogy a kistérségi 

normatívából megtámogatva több pénz fog jutni az oktatásra. Én ezt látom benne. Valamint 

azt a tendenciát, hogy a környék iskolái mind társulásba szerveződtek már.  

Gaál Lajos: Köszönöm. Van-e kérdés? A kiadott anyagban benne van a menetrend, ahhoz 

tartjuk magunkat. Kérdezem a testületet, hogy Kesztölc Község Önkormányzata hozzájárul-e 
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ahhoz elviekben, hogy megkezdjük a tényleges csatlakozási előkészületeket a csolnoki 

intézménnyel való társuláshoz?  

Tehát aki egyetért azzal, hogy Kesztölc Község Önkormányzata óvoda és iskola 

intézménytársulási formába történő működéséhez csatlakozzon a csolnoki társuláshoz, kérem, 

kézemeléssel szavazzon! Bízom benne, hogy Csolnok, illetve a többi település meg elfogad 

bennünket, ugyanis a másik 4 településnek Csolnok mellett ugyanúgy el kell fogadnia a 

csatlakozási kérésünket.  

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

2/2009.(I.28.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete kinyilvánítja csatlakozási szándékát a Csolnok és 

Környéke Közoktatási Intézményfenntartó Társuláshoz. ( 2521. Csolnok, Rákóczi tér 1.) 

Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegyék meg. 

 

Felelős:    Gaál Lajos polgármester 

       Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

Határidő: 2009/2010-es tanév kezdete 

 

5.  napirendi pont  

Intézményi térítési díjak megállapítása  
Hertlik Mihály: A térítési díjakat szintén megtárgyaltuk. Elméletileg a Jász-Gazdi 

szeptemberig nem fogja emelni az árait.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója? Jegyző asszony? 

Bognárné: E mellett kiment egy magának a szociális rendeletnek a módosítása, amit a 

szociális alapszolgáltatásoknak a társulásba történő ellátására vonatkozik. Itt a szociális 

rendeletbe módosítani kellett magát a fenntartót, meg hogy milyen szolgáltatásokat lehet 

igénybe venni. Az étkezési térítési díjak ennek a szociális rendeletnek a mellékletét képezik, 

tehát a kettőt együtt kellene elfogadni. Makovics képviselő úrnak volt egy javaslata a szociális 

étkeztetéssel kapcsolatban. Én ezt bele is építettem már a rendeletmódosításba, és ezt így 

felolvasom most, hogy lehessen látni. Tehát a szociális étkeztetés, azon kívül, hogy meg van 

nevezve, továbbra is itt az Idősek Klubjában lehet természetben igénybe venni. Beleszúrtam 

még azt, hogy az ellátás formái három féle lehet: nappali ellátás keretében, helyben 

fogyasztva és kiszállítással. Jó? Azt hiszem ez volt a kérés. 

Makovics Zoltán: Igen.  

Bognárné: Igen, tehát az előbb kiküldötthöz képest ezzel a kiegészítéssel kellene a rendeletet 

módosítanunk. Igen, és akkor úgy, hogy ezt a rendeletmódosítást, illetve ebbe beletartozik a 

díjaknak a változása is. 

Gaál Lajos: Köszönöm. Van-e valakinek ehhez hozzáfűznivalója? Aki az előbbi szóbeli 

kiegészítéssel kiegészítve a szociális rendelet módosításával egyetért, kérem, kézemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el: 

 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

2/2009.(I.28.) számú rendelete a   

szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló, a 17/2008.(XII.18.) számú 

rendelettel módosított  

6/2008.(IV 30.) számú rendelet módosításáról 
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6. Napirendi pont 

Egyebek 

Gaál Lajos:  A közterület-használati rendelet szorul kiegészítésre, mégpedig a plakátok 

elhelyezésével kapcsolatban kellene lépni. Gyakran szembesültünk azzal, hogy össze-vissza 

ragasztgatnak mindent, és ezt csak úgy tudjuk rendben tartani, ha rendeletünkben 

szabályozzuk. Például közterületi hirdetményt, plakátot csak az e a célra kijelölt rendszerezett 

helyeken szabad elhelyezni. Tilos az építményeket, kerítéseket, élő fát bármilyen felirattal 

megrongálni. Közszemérmet és közízlést sértő feliratokat a tulajdonos 24 órán belül köteles 

saját költségén eltávolítani. Ez minden. Szívek Péter. 

Szívek Péter: Tulajdonos, akit hirdetnek? 

Gaál Lajos: Hát aki szerepel a hirdetésben, igen. 

Makovics Zoltán: Most is meg kellene említeni, jelen pillanatban néhány helyen van kint 

hirdetőfalunk, amit nevesíteni kellene a rendeletben. Jelen pillanatban is van talán kettő, ha 

van. 

Gaál Lajos: Benne van a rendeletben, hogy a mi általunk kijelölt helyen. Amint elfogadjuk a 

rendeletet, én máris írom a képújságba, mint a végrehajtási rendeletet. Egyébként pedig a 

lakosságtól eddig is, ha valaki bejött, hogy szeretné kitenni akármilyen hirdetésről az anyagát, 

elfogadtuk.  

Nagy Péter: Felmerült, hogy milyen tulajdonos, szerintem bele kéne írni pontosítva. Mert ez 

a tulajdonos, úgy is lehet érteni, hogy az épület tulajdonosa. Az pedig mondjuk az 

önkormányzat. Tehát a hirdetés tulajdonosa vagy kedvezményezettje.  

Gaál Lajos: Akkor a hirdetőre javítjuk. Köszönöm. Aki a közterület használatáról szóló 

rendeletmódosításunkkal egyetért az előbbi változtatással, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott? Megállapítom, hogy a testület egyhangúlag elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

3/2009.(I.28.) számú rendelete a közterületek használatáról 

szóló, 9/2005./V.30./ számú rendeletével  módosított 

11/2004./X.28./ számú rendelet módosításáról 

 

Nem szakrendszerű oktatás az általános iskolában 

Gaál Lajos: A tájékoztató ki lett küldve. Itt most arról kellene dönteni, hogy az önkormányzat 

milyen mértékben biztosítja a továbbképzéshez szükséges anyagiakat. 

Ebben az iskolában tudomásom szerint egy nevelő végezte el ezt a tanfolyamot, ha most még 

hárman elvégzik, akkor a 4 nevelő az már el tudja látni ezt a feladatot. Mindenképpen 

javaslom, hogy az intézményvezető is legyen benne, mert ha nem is használja közvetlenül, 

rálátásának kell lenni. Megkérdem az igazgatónőt, hogy kívánja-e kiegészíteni? 

Katona Valéria: Annyiban, hogy a tanfolyami díj pontos összegét nem tudom. Az oktatás 

szervezője azt ígérte, hogy amennyiben egy iskolából több jelentkező is van, akkor a 80 ezer 

forinttal meghirdetett tanfolyami díjból valamennyi kedvezményt tud még adni, tehát elnézést 

kérek, de pontos összeget ezért még nem tudok mondani. És a státuszban lévő dolgozók 

mellett erre a képzésre jelentkeztek olyan pedagógusok is, akik szerződéssel vannak az 

iskolában. Ők természetesen magukért, teljes egészében. 

Gaál Lajos: Én azért is javasoltam a százalékos megosztottságot, hogy 25%-kal szállna be az 

illető pedagógus, és 75%-kal az önkormányzat. Van-e valakinek kiegészítenivalója?  

Aki egyetért az előterjesztetett javaslattal, hogy három főnek a továbbképzéséhez 75%-os 

költségtérítéssel járuljunk hozzá, itt nem hallottam még azt, hogy az 5 év az elfogadott vagy 

nem elfogadott részetekről?  
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Vöröskői István: Nem tudom, hogy az 5 év az mennyire működőképes, itt én csak arra 

gondolok vissza, hogy tudom, hogy volt olyan jogszabály, ami a támogatás idejével azonos 

idejű szerződéskötést tett csak lehetővé, tehát levelező egyéb oktatásoknál. Másrészt kérdéses 

előttem, hogy ennyi idő az nem túl hosszú-e. Tehát itt azért mozgásszabadságot 

mindenképpen mindenkinél biztosítani kell, én azt hiszem. Tehát én soknak tartom az 5 

esztendőt. Egyáltalán kérdéses az, hogy mennyire lehetséges az, hogy valakit egy évre 

támogatnak egy képzésre, és utána 5 éves lekötést aláír. Tehát nem tudom, nem hiszem, hogy 

ez helyes lenne.  

Makovics Zoltán: Lehet, hogy az 5 év az sok, de a lehetősége annak is megvan, ha ő kifizeti 

ezt a 75%-ot, akkor minden további nélkül mehet. 

Nagy Péter: Ez egy olyan vezetői döntés, amit meg kell a munkaerő megtartása 

szempontjából is fontolni. Hogy ha a munkáltató hozzájárul valakinek a képzéséhez, dolgozó 

aláírta, elfogadta, amennyiben elmegy, visszafizeti. Én 5 évet is elfogadhatónak tartok. 4-et is. 

Vöröskői István: Akkor csak annyival egészíteném ki a javaslatomat, hogy két részletben 

szavazzunk. Egyrészt, hogy támogatja-e a testület a három fő beiskolázását, a másik meg, 

hogy az 5 éves lekötést egyértelműen elfogadja-e a testület. Tehát hogy így legyen a lekötés. 

Gaál Lajos: Aki egyetért azzal, hogy Kesztölc Község Önkormányzata a nem szakrendszerű 

képzés támogatásának díját a kesztölci pedagógusoknál, 3 fő törzsállományú pedagógusnál 

75%-ban támogatja, mármint a térítési díjat, az kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

 

A Képviselő- testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

3/2009.(I.28.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete 3 fő törzsállományú pedagógus nem szakrendszerű 

oktatásra felkészítő továbbképzése tanfolyami díjának 75 %-át magára vállalja. A 3 fő között 

legyen benne az intézmény igazgatója. 

 

Felelős:    Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009/2010-es tanév  

 

Aki az előterjesztésben szereplő 5 éves lekötöttséggel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon!  

Megállapítom, hogy a testület 5 igen és 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett a következő 

határozatot fogadta el:  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

4/2009.(I.28.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a nem szakrendszerű oktatásra felkészítő továbbképzés 

pénzügyi támogatásának ellentételezésére 5 év helyben foglalkoztatást köt ki a támogatott 

dolgozó részére. 

 

Felelős:    Gaál Lajos polgármester 

Határidő: tanulmányi - szerződéskötés  

 

 

Gaál Lajos: Több, mint 10 éve van településünkön gázfűtés, és intézményeinkben többnyire 

a kazánok vannak, kevés kivétellel konvektorok.  Kerestem olyan szerelőt, aki szervizelte 

volna a nyáron. A két szakszervizes közül az egyik vállalta a Vaillant mellett a konvektorokat 



 6 

és a fali kazánokat. Küldött át egy árajánlatot. A nagykazánok a kezdettől fogva egyedi 

szerződéskötéssel kerültek beszerelésre. Tehát van-e kérdés még ezzel kapcsolatban?  

Aki elfogadja az előterjesztésemet, és egyetért azzal, hogy szerződést kössek Táglieber 

Frigyes vállalkozóval, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az előterjesztést.  

Volt egy vételi ajánlat a szőlőültetvények telepítéséhez. Nem tudom, hogy a bizottság kíván-e 

vele, vagy van hozzáfűznivaló? 

Nagy Péter: Van mellette egy kisebb, 1000 négyzetméternél egy kicsit nagyobb terület, és azt 

ajánljuk, hogy azzal együtt beszélhetünk az értékesítésről. Ha így érdekli az illetőt, akkor 

majd visszatérünk erre, és valószínű, hogy értékesítjük. 

Tehát ez konkrétan 0116/72-es, és amire a vételi ajánlat érkezett, és a 0116/73-as helyrajzi 

számú terület, abban az esetben, ha a 72-est értékesítjük, akkor gyakorlatilag magánterülettel 

körülzárt önkormányzati külterületi ingatlan lesz. Így is nincs közterületről 

megközelíthetősége, tehát körbezárva más területekkel, célirányosan együtt kell a kettőt 

értékesíteni. 

Szívek Péter: Eddig vásárlásnál kikötöttük, hogy a rendezési terv elkészülte után 

foglalkozunk csak értékesítéssel. 

Nagy Péter: Igen, de ez esetben, a rendezési tervben szerintem nem érintett, és gyorsan kell 

gondolom neki a válasz. Meg kell tudni, hogy így fenntartja-e a kérését, és ha igen, akkor 

februárban tudunk árat mondani. 

Gaál Lajos: Köszönöm szépen! Aki egyetért a bizottság javaslatával, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. 9 igen. 

Hertlik Mihály: Az iskolai gázkazánokkal kapcsolatban fölvettem az EGAZ-zal a 

kapcsolatot, keressük még a megoldást, hogy lehetne lecsökkenteni a gázfogyasztást. Nem is 

csak a gázfogyasztást, hanem az alapdíjat. Mivel a nagy G-65-ös mérőhöz ahhoz igen súlyos 

alapdíjak tartoznak.  

Mészáros János: Ha szolgáltatót is váltunk, ez nem érinti? Tehát érdemes ezt most 

végigjátszani vele? Föl kéne venni előbb a kapcsolatot az új szolgáltatóval, hogy ő náluk 

hasonló-e. 

Van-e valakinek még az egyebekben még hozzáfűznivalója? Amennyiben nincs, akkor 

megköszönöm a részvételt, 5 perc szünetet rendelek el. Utána a zárt ülésen folytatjuk a 

testület munkáját. 

 

Zárt ülésen hozott határozat kihírdetése:  

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

5/2009.(I.28.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete kezdeményezi címzetes főjegyzői cím adományozását 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronikának, Kesztölc község jegyzőjének. 

 

Felelős:    Gaál Lajos polgármester 

Határidő:  felterjesztésre 2009. február 15. 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző 
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Hitelesítő: 

 

 

Kochnyák Sándor 


